
 

 

 

Številka: 900-42/2025-2 

Datum: 3. 3. 2025 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

 

 

11. seje sveta, ki je bila 28. februarja 2025 , s pričetkom ob 17. uri,  v prostorih MOL SLS – Galerija Gunclje, 

Kosijeva ul. 1, Ljubljana. 

 

Sejo je sklical predsednik sveta Četrtne skupnosti Šentvid g. Damijan Volavšek, ki je sejo tudi vodil. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: 

Mateja Brus, Janez Cedilnik, Vida Drganc, Mojca Gašperšič Kapš, Blaž Gregorin, Matija Jutraž, Klas Lesjak,  

Doroteja Mlakar,  Vita Mušič, Srečo Orsag, Jože Sever, Maja Smrekar Volavšek in Damijan Volavšek. 

  

OSTALI NAVZOČI: 

Rok Žnidaršič – podžupan MOL, trije predstavniki Civilne iniciative »Okolju prijazen tir«, Tatjana Pirih Stojanov in 

Robert Golavšek - Služba za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

 

 

 

Seja je bila sklicana z naslednji predlogom dnevnega reda: 

 

1. Predstavitev projekta Remiza LPP v Stanežičah 

2. Potrditev zapisnika 11. seje Sveta ČS Šentvid 

3. Poročilo predsednika Sveta 

4. Zaključni računa ČS Šentvid za leto 2025  

5. Pobude  

 

 

V uvodu v sejo je predsedujoči pozdravil navzoče in  ugotovil da je navzočih  11 od 15 članov Sveta, da je s tem Svet 

sklepčen in lahko prične z delom. 

 

 

Povedal je, da je Pri številčenju zapisnika pod ad 2 je prišlo do napake, saj se potrjuje zapisnik 10. seje in ne 

11. seje in dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 
 

1. Predstavitev projekta Remiza LPP v Stanežičah 

2. Potrditev zapisnika 10. seje Sveta ČS Šentvid 

3. Poročilo predsednika Sveta 

4. Zaključni računa ČS Šentvid za leto 2025  

5. Pobude  
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Navzočih je bilo 11 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov Sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1. 

Predstavitev projekta Remiza LPP v Stanežičah 

 

 

V uvodu v točko je predsedujoči pozdravil podžupana MOL, g. Roka Žnidaršiča, ki je zadolžen za prostorsko 

planiranje v Mestni občini Ljubljana in mu predal besedo. 

Sedanja lokacija remize ob Celovški cesti zaradi prostorskih omejitev ne omogoča razvoja mestnega avtobusnega 

prometa, kot bi si ga želeli, zato se je oblikoval načrt, da se remiza preseli v novo sosesko v Stanežičah. Seveda gre za 

projekt daljšega časovnega razdobja, saj je predpogoj sodobna cestna povezava z mestom. 

Poudaril je, da je selitev remize le eden od predvidenih ukrepov za izboljšanje mobilnosti v okviru MOL.  

Za remizo je načrtovano, da bo ta v spodnjem nivoju (vkopana) na 'strehi' pa bo ostal prostor za zelene površine, javne 

službe in storitvene dejavnosti. 

Pomembno vlogo pri tem ima posodobitve Gorenjske proge, za katero je bilo dogovorjeno z načrtovalci, da bo ta 

vkopana v globino 2 m ali več, tako da po zaključku gradnje ne bo vplivala na Stanežiško polje, kot tudi projekt 

Severne tangente ter seveda razvoj alternativnih oblik mobilnosti. 

Glede načrtovanja novega naselja v Stanežičah se trenutno načrtuje 2.400 bivalnih enot mešanih profilov. Investitor 

naj bi bil Javni stanovanjski sklad, vendar bi bila struktura ciljnih skupin kar se da mešana (mlade družine, prve 

zaposlitve, varovana stanovanja, neprofitna stanovanja…). 

 

V razpravi so predstavniki Civilne iniciative 'Okolju prijazen tir' izrazili nezadovoljstvo, da še vedno niso prejeli 

odgovorov na posredovane pripombe na načrt modernizacije železniške proge. 

Poudarili so, da kljub globljemu in daljšemu vkopu železniške proge še vedno nasprotujejo varianti VM2. Izrazili so 

tudi nestrinjanje z načrtom, da se nova obnovljena proga nameni tako tranzitnemu/tovornemu prometu kot tudi 

lokalnemu – primestnemu prometu. 

 

V nadaljnji razpravi je bila izražena zaskrbljenost nad negativnimi vplivi treh velikih projektov, ki bi jih ti imeli na 

kvaliteto življenja obstoječih prebivalcev. 

Izraženo je bilo tudi veliko nezadovoljstvo nad slabo komunikacijo tako s strani državnih, kot tudi občinskih organov 

s prebivalci območij načrtovanja, ki jih predlagane spremembe najbolj zadevajo. 

Podan je bil predlog, da bi namesto dodatnih stanovanj, del območja namenili (že obstoječim in novim) športnim 

dejavnostim. 

 

Po zaključku razprave se je predsedujoči zahvalil podžupanu za predstavitev aktualnih projektov in zaključil točko. 
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AD 2. 

Potrditev zapisnika 10. seje Sveta ČS Šentvid 

 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 2/11: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 10. seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 11 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 3. 

Poročilo predsednika Sveta 

 

 

V poročilu je predsednik Sveta povedal: 

• Koordinacija predsednikov Svetov  ČS s podžupanom bo 20. 2. 2025 

• V mesecu marcu, točneje, 6. 3. 2025, je načrtovana koordinacija predsednikov in  župana s 

predstavitvijo 3 realiziranih in 3 projektov, za katere se želi, da se izvedejo v letu 2025 

• Pomladna številka glasila Šentvid nad Ljubljano je v pripravi 

• Čistilna akcija ČS Šentvid bo 22. 3. 2025 

• 5. etapa pohoda po »Kroni Slovenije« bo 12.4.2025 

• Začele so se intenzivne aktivnosti za razrešitev prometnih zagat v Mednu in Stanežičah, ki so 

posledica dnevnih migracij. Prvotno je bilo mišljeno, da bi se problem rešil s spremembo  

prometnega režima v enosmernega na delu ceste med Celovško cesto in Gasilskim domom v 

Stanežičah, a je bilo kmalu ugotovljeno, da je treba problem reševati celostno – za celotno področje. 

Preverja se enosmerna ureditev prometa po glavnih lokalnih cestah v smeri Ljubljana – Medvode na 

način, ki bi dnevnim migrantom onemogočil dostop v območje, lokalnemu prebivalstvu pa omogočil 

vožnjo v okviru območja po enakem režimu kot do sedaj. 

Opravljen je bil tudi terenski ogled in pripravljen predlog novega prometnega režima. 

Računa se, da bo sprememba prometnega režima uveljavljena v kratkem – v začetku meseca marca. 

 

 

 

 

 

 

 

 



4/4 

 

AD 4. 

Zaključni račun ČS Šentvid za leto 2025 

 

V uvodu v točko je predsedujoči povedal, da se zaključni račun za četrtne skupnosti se od lanskega leta 

pripravlja ločeno od zaključnega računa MOL, saj je ČS samostojna pravna oseba. 

Pripravlja ga Oddelek za računovodstvo in finance MU MOL. 

Dokumenta Zaključni račun ČS Šentvid za leto 2024 in Poslovno poročilo ČS Šentvid za leto 2024 so člani 

Sveta  prejeli v gradivu za sejo in sta priloga izvirniku tega zapisnika. 

 

Predsedujoči je povedal da je bil  finančni načrt realiziran v celoti in izvedeno je bilo še  nekaj dodatnih 

programov. 

Zaradi namenskih sredstev in izplačila sejnin pa so indeksi realizacije v poročilu občutno nižji. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 3 /11: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se je seznanil z Zaključnim računom in Poslovnim poročilom ČS 

Šentvid za leto 2024. Dokumenta potrjuje v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 9 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 9 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Ad 5. 

Pobude 

 

1. Sanacija cestišča na Cesti v Dvor 

Pobudo je podala  ga. Mojce Gašperšič Kapš in so jo člani  Sveta prejeli z e-pošto, kot dodatno gradivo. 

Predsedujoči je prosil g. Gašperšič Kapš, da na kratko predstavi pobudo. 

 

Po zaključku predstavitve je predsedujoči odprl razpravo. 

Ker prijav k razpravi ni bilo, je dal na glasovanje predlog sklepa 4/11:  

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se je seznanil s pobudo članice Sveta, da se sanira cestišča na Cesti 

v Dvor in reši odvodnjavanje. Svet pobudo podpira in Oddelku za gospodarske dejavnosti in 

promet predlaga, da izvede sanacijo: asfaltiranje in ureditev odvodnjavanja cestišča v najkrajšem 

možnem času. 
 

Navzočih je bilo 9 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 9 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan in zaključil sejo. 

 

 

Zapisal: 

Robert Golavšek 

        Damijan Volavšek 

          predsednik Sveta 

              Četrtne skupnosti Šentvid 


